
Referat fra møtet i Hønefoss-Ringerike Rotaryklubb 2.oktober 2019. 

Møte nr: 3448 

Tidspunkt: kl. 1900- 2000 

Sted: Scandic Hønefoss 

 

Møtet var kunngjort som ekstraordinært årsmøte og deretter følgende presidentens møte. 

Tilstede: 19 medlemmer og 1 gjest 

 

A. EKSTRAORDINÆRT ÅRSMØTE: 

Presidenten orienterte om at styret i Hønefoss – Ringerike Rotaryklubb på møtet 28.8.2019 vedtok å 

fremme forslag om å endre vedtektenes §2.1 Årsmøtet - første avsnitt.  Forslaget gikk ut på at 

ordinært årsmøte flyttes fra oktober til utgangen av februar hvert år. Presidenten gav også en 

begrunnelse for vedtaket og nevnte også innkommen kommentar fra ett av medlemmene i klubben. 

Innkalling og saksliste ble godkjent.  

Presidenten ble valgt til ordstyrer. 

Det ekstraordinære årsmøtet godkjente styrets forslag fra møtet 28.8.2019 til endringer i vedtektene 

§2.1 første avsnitt. Nytt første avsnitt under § 2.1 Årsmøtet, blir heretter: 

«Ordinært årsmøte avholdes hvert år innen utgangen av februar og innkalles skriftlig med to 

ukers varsel, og skal inneholde saksliste og saksdokumentasjon.  Saker som medlemmene 

ønsker behandlet på årsmøtet sendes skriftlig til styret innen 10. januar det aktuelle året.» 

Det ekstraordinære årsmøtet ble avsluttet kl.19:20 og møtet fortsatte som presidentens time. 

 

B. PRESIDENTENS TIME 

 

1. Orientering om distriktskonferansen og oppfordring til å melde seg på. Fra vår klubb kommer 

3 medlemmer til å delta. 

2. Neste møte er Intercitymøte Tirsdag den 14 oktober.  Vi møtes til bedriftsbesøk på Kistefos 

og får muligheten til å oppleve «The Twist». Vi kjører vegen fra Åsbygda til Kistefos. 

3. Prosjektet folk møter folk mangler fortsatt deltakelse fra flere i klubben. Det oppfordres til å 

melde seg på! 

4. Vår utvekslingsstudent Henrik går det veldig bra med, han trives bra og deltar på forskjellige 

aktiviteter på skolen. Studenten fra USA som er hos oss nå sliter litt med å lære seg det 

norske språket, men har ellers masse sosialkontakt. 

5. Info fra komitelederne. Bl. annet skal klubben prøve å arrangere et åpent møte om 

yrkesforum evt. sammen med Hønefoss øst.  Dette har vært prøvd av noen Bærumsklubber 

med stort hell. 

6. Presidenten tok medlemmene med på en av sine sykkelturer i Norge.  Han viste vakre bilder 

og fortalte fra en sykkeltur mellom Evenes-Værnes og Moskenes-Vesterålen. 



Gunnar Jacobsen, sekr. 

 


